
Notulen Leden jaarvergadering maandag 29-1-2024  
 

Agendapunten :   

1. Opening door de voorzitter Peter Raben om  20.03 uur:  

• Allereerst gaan allen staan en wordt er 1 minuut stilte gehouden 

voor alle overleden leden.  

• Verder heet de voorzitter iedereen welkom en speciaal  koning Tom 

Venhorst, erecommandant Nico Snelting , ereleden en leden van 

verdienste. Helaas kon de erevoorzitter Toon Ketelaar er niet bij 

zijn en verontschuldigd zich hiervoor. De voorzitter bedankt  Roel 

ter Voert en Wim Ratering voor de onderkomens van afgelopen 

jaar.  

• De beschermheer Nico Wissing kon helaas niet bij de vergadering 

zijn , maar heeft aangegeven dat de koffie en een consumptie voor 

zijn rekening is en verder ook een consumptie van de koning. De 3e 

consumptie zal uit de kas komen. Allen bedankt hiervoor. 

• De beschermheer wilde nog wel een woordje doen. Vanwege de 

afwezigheid leest de voorzitter dit voor en bedankt de 

beschermheer voor zijn mooie woorden. 

2. Notulen ledenjaarvergadering 2023:  

• De voorzitter vraagt of er nog op en aanmerkingen zijn en die zijn 

er niet. De secretaris wordt bedankt voor het schrijven van de 

notulen. 

3. Financieel balans 2023:  

• Inge leest de balans voor en geeft aan dat de schutterij 962 euro in 

de min staat voor 2023. Dit heeft te maken met wat eenmalige grote 

uitgaven. 

• Kascontrole:   

Kelie Snelting was weggeroepen voor het werk en Mark Tinnevelt 

was ziek. Mark komt nog voor kascontrole en Jessica Snelting is 

voor Kelie in de plaats geweest. Jessica zegt dat het er goed uit zag. 

4. Sponsoracties: 

• Bloembollenactie 

Applaus voor de dames die het weer georganiseerd hebben. 

Opkomst van vrijwilligers van groot belang! Er waren afgelopen 

jaar nauwelijks genoeg vrijwilligers. 

• Lidmaatschap actie 

Inkomsten hiervan vielen wat tegen. Het is wel belangrijk om alle 

deuren langs gaan. 

5. Kermis: 

• Joop Riewald is de gesprekspartner voor de kermisattracties. 

Afgelopen maand met Joop in gesprek geweest en de vraag 



gesteld of er wat te regelen is voor wat grotere attracties? Hierin 

was Joop heel duidelijk in. Grotere attracties zijn voor zo’n klein 

dorp niet meer te regelen, zelfs niet tegen betaling. De 

exploitanten gaan naar grotere plaatsen waar nog wel geld te 

verdienen is en door personeelsgebrek bij de kermisexploitanten 

is het sowieso moeilijk om naar kleinere dorpen te gaan. 

• Is er toekomst voor attracties: Het zal steeds lastiger worden.   

Carousel kosten 500 euro om hier te laten komen. Vanuit 

Megchelse bevolking bekijken wat er in de toekomst mogelijk 

is. Gaan hier nog voor in gesprek met enkele dorpsgenoten.  

• kermisvergadering verzet naar 6 mei i.v.m. dat het bestuur niet 

compleet aanwezig kan zijn op de gebruikelijke datum tussen 

Hemelvaart en Pinksteren  

• Koning Tom geeft aan dat hij bezig is met verenigingen die naar 

de kermis willen komen. Vereniging van Azewijn nog geen 

bericht van ontvangen. Vereniging van Voorst heeft meteen 

toegezegd om te komen. Tom zou ook graag zien dat Wieken 

weer komt. Hij is hier nog mee bezig. 

6. Paasvuur: 

• De vergunning is inmiddels al verleend en er gelden dezelfde 

voorwaarden als 2023. 

• Robert Verholt heeft met Nico Snelting overleg gehad en heeft 

aangegeven dat hij een stapje terug doet en de organisatie niet meer 

wil doen. Tom Snelting blijft dit nog wel doen, maar kan dit niet in 

zijn eentje. Robert geeft aan dat hij mee wil helpen in de 

organisatie. Tom en Robert zijn nog op zoek naar een derde 

persoon voor de organisatie en Tom gaf als suggestie Marcel 

Hakvoort. Marcel geeft na een korte bedenktijd aan dat hij mee wil 

organiseren. 

• Nico Snelting geeft nog aan dat bij de vendeliers het hele proces 

wel grotendeels bekend is, maar iemand moet de organisatie doen. 

7. Bestuursverkiezing: 

Aftredend zijn: Functie                         Naam                 Herkiesbaar 

                         Vice Voorzitter            Robert Verholt           herkiesbaar 

                         1e secretaris                  Robert Kraan            herkiesbaar 

                         Bestuurslid                   Anne Heister             herkiesbaar 

• Wim Essink heeft aangegeven in vorige vergadering 2023 niet meer 

als bestuurslid verder te gaan. Er is inmiddels een kandidaat 

bestuurslid aangesteld en wel Lise Heinen. Zij heeft het afgelopen 

half jaar stage gelopen. 

                          



• Vraag van Sandra ten Brinck: de 26 namen voor tegenkandidaat 

waren toch aangepast? 

Peter Raben geeft aan dat de statuten nog niet helemaal klaar zijn, 

want de handtekening is nog niet gezet. De 26 namen zal volgend 

jaar aangepast zijn. 

 

• De voorzitter bedankt Wim voor zijn inzet en heet Lise welkom. 

Wim krijgt nog een kleinigheidje aangeboden voor zijn jarenlange 

inzet in het bestuur. 

Wim houdt nog wel een deel van zijn taak en zal de vergunningen 

blijven doen. 

 

8. Ingekomen stukken en mededelingen 

• Nieuwe/vervangen onderdelen van uniform: 

Inmiddels zijn een aantal leden in Eindhoven bij Pisa wezen passen 

voor uniformen. Marcel geeft aan dat er sneller naar nieuwe pakken 

gekeken moet worden en niet 2.5 jaar wachten. Peter Raben legt uit 

dat er gekeken is naar een goedkoper alternatief, maar hebben 

uiteindelijk besloten met deze uniformen door te gaan, daarom 

heeft het langer geduurd voordat er weer contact opgenomen is met 

de firma Pisa. 

• Opkomst oefenavond: 

Opkomst valt soms wat tegen. Dringende oproep om wat vaker te 

komen. Helaas is het café is niet meer open, zodat nadien samen 

komen lastiger is. Voorlopig is alleen nog in het eigen schuttershok 

nazitten. Er is gekeken naar andere opties, maar op korte termijn is 

er geen ander alternatief. 

• Europees schutterstreffen Mondsee Oostenrijk van 31 aug.-1 sept  

2024. Er is geen interesse. 

• Interesse in een spaarkast? Geen interesse. 

• Parkeren bij evenement de belevenis? Dit jaar 2024 zal het niet 

worden gehouden. Op dit moment is er nog geen locatie bekend, 

waar het nu gehouden kan worden. Er lopen onderhandelingen voor 

locaties, maar er is nog niets duidelijk. Peter wenst de organisatie 

veel succes met het vinden van een locatie. 

• Website is weer up to date 

• Er zal een inhaalslag komen m.b.t. ereleden en leden van 

verdienste. Met de kermisvergadering zullen de namen worden 

doorgegeven en met de kermis zal dan de inhuldigen plaatsvinden. 

9. Rondvraag: 

• Sandra ten Brinck: waar gaan wij naar toe met de kruisboog? 

Ulto gaat naar de sporthal en kruisboog ook? Na enige discussie 



doet het bestuur een voorstel voor overleg. Volgende week zijn 

2 vertegenwoordigers welkom om 20.30 uur bij de 

bestuursvergadering. 

• Bram Reijers: Ik zie geen gemeentekoningschieten staan in het 

programma. Is dit 28-4?Nee, dit is kring de Achterhoek 

koningschieten. We hebben dit jaar geen concours in kring de 

Achterhoek, daarom alleen is er alleen koningschieten. Niemand 

in kring de Achterhoek wil voor 2024 organiseren. Ze kunnen 

het financieel niet rond te krijgen. En dit is voor de 

schuttersverenigingen steeds lastiger. 

• Nico Snelting: de concoursen zijn onder de vlag van de 

federatie. Het is aan de Federatie om te kijken hoe op te lossen 

dat het wel mogelijk kan blijven. Peter geeft aan dat de Federatie 

hier mee bezig is en het allen veel zorgen baart. Overal is het 

lastiger. Wim geeft aan dat voor het jaar 2026 en 2027 ook 

verenigingen toegezegd hebben en zich nu teruggetrokken 

hebben. Je wilt het betaalbaar houden voor iedereen. 

• Linde Duenk: Sonja en Linde hebben besloten te stoppen met 

bloembollenactie vanwege te weinig vrijwilligers. Sonja geeft 

aan dat de organisatie zelf niet veel werk is, maar het proberen 

genoeg vrijwilligers te krijgen, het grootste probleem is. In de 

bestuursvergadering wordt het verder bekeken. Peter geeft 

nogmaals de oproep vrijwilliger te zijn bij de diverse 

evenementen. Nico Snelting bedankt de dames voor hun inzet. 

Hij geeft aan graag een ander initiatief te ontplooien qua 

sponsering, want tuinen zitten al vol bloembollen. In de 

bestuursvergadering zal er gekeken worden naar een andere 

actie. 

• Hans v.d. Roest: Bingospel dat we nu gebruiken is versleten. 

Kan er een nieuwe komen? De penningmeester geeft aan dat het 

kan. 

• Marcel Hakvoort: Bij de laatste bingoavond waren er te weinig 

vrijwilligers. Ook voor nieuwjaarsdag. Het zijn altijd dezelfde 

vrijwilligers die bij de evenementen klaar staan. In het bestuur 

wordt hier al over gesproken, maar er is nog geen pasklare 

oplossing. 

10. Sluiting door de voorzitter 20.55 uur.  

• Allen bedankt voor hun komst en bedankt aan allen die afgelopen 

jaar de schouders er allemaal onder hebben gezet. Alleen kunnen 

we niets! 

 

Voorlopig Jaarprogramma schuttersgilde: 
2024: 



- Garderobe 1 januari ter Voert 

- 24-3 vendelkampioenschappen , Nieuw Dijk 

- 30-3 paaszaterdag ophalen paasvuur 

- 31-3 paaszondag rondgang 

- 27-4 koningsdag rondgang 

- 2e zaterdag van mei gemeentekoningschieten 

- 26 mei kring de liemers Lobith (of 9 juni kringdag nijmegen/betuwe in Gendt) 

- 1-4 juni kermis 

- geen kring achterhoek concours, wel koningschieten op 28 april in Gaanderen 

-  8 september federatie Pannerden 

- ? -9 bloembollenactie 

-  27-10 Marketentsterstreffen in Lobith 

- 11-11 st. Maarten 

- ? feestavond 

- ?-11 Sinterklaas 

- 27-12 Bingo 

 

2025: 

- Garderobe 1 januari ter Voert 

- 30-3 vendelkampioenschappen , Wehl 

- 19-4 paaszaterdag ophalen paasvuur 

- 20-4 paaszondag rondgang 

- 27-4 koningsdag rondgang 

- 2e zaterdag Mei gemeentekoningschieten 

- 18-5 kring achterhoek Ulft 

- 21-24 juni kermis 

- 21 september federatie oud Dijk 

- ? -9 bloembollenactie 

-  2-11 Marketentsterstreffen in Lobith 

- 11-11 st. Maarten 

- ? feestavond 

- ?-11 Sinterklaas 

- 27-12 Bingo 


